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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
2. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 13. 12. 2018 v Radničním sále Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Petr Putík, Ing. Hana Kolavíková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva obce zahájil a po celou dobu řídil starosta Ing. Zdeněk Foltýn. Přivítal přítomné členy
ZO a ostatní občany. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina  všech členů zastupitelstva obce
a zastupitelstvo je schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení). Zápis
z minulého 1. ustavujicího zasedání zastupitelstva byl vyložen na jednací stůl s tím, že pokud k někomu nejsou
připomínky, bude považován za schválený. Dále byla navržena změna programu spočívající ve vypuštění bodu
č. 5 - střednědobého výhledu rozpočtu. Tento bod by se projednával na dalším zastupitelství.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje

a) zapisovatelku paní Petru Knápkovou
b) ověřovatele zápisu: Ing. Petra Putíka, Ing. Hanu Kolavíkovou
c) návrhovou komisi ve složení: MUDr. Jaroslav Čampiš, Mgr.Bc. Dušan Tejkal, Stanislav Malínek

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/2Z/2018 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje následující program jednání:

1. zahájení
2. finanční a kontrolní výbor
3. rozpočtové provizorium
4. rozpočtové změny
5. určení pověřence k územnímu plánu obce
6. obecní majetek
7. různé
8. diskuze
9. závěr
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Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/2Z/2018 bylo schváleno.

2. Finanční a kontrolní výbor

Na prvním ustavujícím zasedání ZO byla zvolena předsedkyní finančního výboru Ing. Hana Kolavíková a
předsedou kontrolního výboru Ing. Vít Foltas. Nyní je třeba zvolit další členy obou výborů. Oba výbory budou
jako v předešlém volebním období 3-členné. Do finančního výboru byli navrženi Ing. Marcel Chmelina a
Ing. Marie Zdařilová, do kontrolního výboru Mgr. Jiří Ženožička, Bc. Lubomír Macek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí členy finančního výboru pana Ing. Marcela Chmelinu a paní Ing. Marii
Zdařilovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/2Z/2018 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov volí členy kontrolního výboru pana Mgr. Jiřího Ženožičku a Bc. Lubomíra
Macka.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/2Z/2018 bylo schváleno.

3. Rozpočtové provizorium

Vzhledem k tomu, že před 1.lednem 2019 nebude schválen rozpočet na rok 2019, jak ukládá zákon č. 250/2000
Sb., § 13, je třeba schválit rozpočtové provizorium na I.čtvrtletí roku 2019. Zastupitelstvo obce Bouzov
stanovuje obecná pravidla rozpočtového provizoria a to tak, aby bylo zajištěno plynulé hospodaření obce.

Pravidla rozpočtového provizoria:

- rozpočtové provizorium se stanoví ve výši schváleného rozpočtu předchozího roku a závazným ukazatelem
jsou paragrafy platné rozpočtové skladby,

- rozpočtové provizorium platí do doby schválení rozpočtu,

- hospodárnost a efektivní vynakládání rozpočtových prostředků,

- během platnosti rozpočtového provizoria budou hrazeny nejnutnější výdaje zabezupečující provoz obecního
úřadu, výdaje na již započaté investiční a smluvně podložené akce z minulého roku, hradí se závazky z roku
2018,

- přednostně poskytuje příspěvek vlastní příspěvkého organizaci,

- během platnosti provizoria je možno uhradit i výdaje na mimořádné havarijní situace.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové provizorium na rok 2019 dle pravidel rozpočtového
provizoria.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 6

Usnesení č. 3/2Z/2018 bylo schváleno.

4. Rozpočtové změny

Ing. Foltýn se obrátil na členy zastupitelstva, zda jsou nějaké dotazy či připomínky ohledně rozpočtových změn.
Ing. Kolavíková se dotázala na položku navýšení svozu odpadu. Účetní paní Koutná sdělila, že přišla faktura
z EKO UNIMEDU na větší částku, kterou je třeba ještě v prosinci uhradit. Ing. Foltýn podotknul, že v minulém
týdnu přišel navíc dopis od této společnosti týkající se změny ve financování odvozu. Mgr. Holub se mimo jiné
dotázal, zda i nadále bude dodržován způsob dostávání podkladů k zastupitelstvu. Ing. Foltýn konstatoval, že
bude.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové změny dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2Z/2018 bylo schváleno.

5. Určení pověřence k územnímu plánu obce

 Jedná se o schválení pověřené osoby pro spolupráci s MěÚ Litovel, odborem výstavby ve všech úkonech
týkajících se projednání ÚP či jeho změn.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje Ing. Zdeňka Foltýna určeným zastupitelem po dobu trvání
jeho mandátu, tj. volebního období 2018-2022, pro všechny úkony spojené s procesem pořízení Územního
plánu obce Bouzov, případně jeho změny a zastupováním obce Bouzov při spolupráci s pořizovatelem a
zpracovatelem.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2Z/2018 bylo schváleno.

6. Obecní majetek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 292/3 o výměře 192 m2

v k.ú. Kozov dle geometrického panu *** za cenu 20,-Kč za m2 .

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/2Z/2018 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části nově vzniklého pozemku parc. č. 292/4 o výměře 27 m2

v k.ú. Kozov dle geometrického plánu panu *** za cenu 20,-Kč za m2 .

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/2Z/2018 bylo schváleno.

7. Různé
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Ing. Zdeněk Foltýn informoval přítomné zastupitele, že rada obce na svém 4. zasedání projednala a schválila
složení pozemkové komise. Předseda pozemkové komise - Ing. Petr Bešta, členové pozemkové komise -
Mgr.Bc. Dušan Tejkal, Ing. Jan Kunc, Jiří Švec a Ing. Miroslav Půr. Ing. Foltýn se obrátil na ostatní zastupitelé,
zda jsou ohledně tohoto složení nějaké výhrady. Bez výhrad.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí zřízení pozemkové komise ve složení předseda - Ing. Petr
Bešta, členové komise - Mgr. Bc. Dušan Tejkal, Ing. Jan Kunc, Jiří Švec, Ing. Miroslav Půr.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Starosta obce Ing. Foltýn dále navrhl schválit odměnu předsedovi komise ve výši 1.000,-Kč měsíčně a členům
komise ve výši 200,-Kč měsíčně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odměnu předsedovi pozemkové komise ve výši 1.000,-Kč měsíčně a
členům komise ve výši 200,-Kč měsíčně.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/2Z/2018 bylo schváleno.

Dále je třeba rozhodnout o proplacení nevyčerpané dovolené za rok 2018  bývalému starostovi
Ing. Chmelinovi, kdy toto rozhodnutí chce předložit mzdová účetní.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov rozhoduje na základě žádosti bývalého uvolněného starosty obce pana
Ing. Marcela Chmeliny, že bývalému uvolněnému starostovi obce bude poskytnuta náhrada za 15 dnů
nevyčerpané poměrné části dovolené v roce 2018 (a to v částce dle ustanovení § 81a odst. 8 zákona
o obcích).

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/2Z/2018 bylo schváleno.

8. Diskuse

V rámci diskuse se starosta obce Ing. Foltýn zmínil o následujících bodech:

Žádosti o dotace: Vzhledem k tomu, že již při podání žádostí o dotace, které je třeba podat nejpozději
do 28.2.2019, je nutný souhlas zastupitelstva s jejich podání, je třeba naplánovat další zasedání někdy koncem
ledna, na začátku února. Na přípravu tedy nějakých složitějších věcí není mnoho času, spíše bychom se měli
zaměřit na jednodušší záležitosti, ty které jsou již předpřipravené, rozpracované a žádosti podat. A to
i vzhledem ke skutečnosti, že v následujícím roce bude příjem obce omezen hospodařením lesa, takže
finanční možnosti budou omezenější, složitější bude i zpracování rozpočtu.

ČOV - Co se týká ČOV, pokud se nic nezmění, k otevírání obálek dojde ke 4.1.2019, poté se bude řešit
dofinancování. Následně je nutné propočítat náklady na provoz, výše splátek úvěru atd. Vyvstává celá řada
neznámých otázek, vše se odvíjí od otevření obálek, od výsledku výběrového řízení a zda vůbec budeme
schopni tuto věc dořešit, profinancovat. Bylo naplánováno, že v případě vybudování ČOV (rok 2023), by byly
splátky úvěru až od roku 2024, kdy by už měly být doplaceny zbylé úvěry obce. Vše ukáže čas. Bylo nám rovněž
doporučeno jít do úvěru max. 40 mil.Kč, kdy úrok se pohybuje kolem 3,1 - 3,2 %. Při vyšším úvěru by
byl problém se splácením.

Mgr. Holub se dotázal na vybudování vodovodu ve Hvozdečku. Dle Ing. Foltýna se nabízí varianta vedení



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 5 / 6

vodovodu po levé straně s protlaky pod silnicí.

Starosta obce Ing. Foltýn se obrátil na občany, zda mají na zastupitelstvo nějaký dotaz.

Pan Adámek se dotázal na bouzovské topení, z jakého důvodu topí obě kotelny, zda přibylo odběrných míst, že
nestačí k provozu jedna kotelna. Pokud ví, tak naopak spoustu objektů ubylo a přesto se topí štěpkou ve dvou
kotelnách.

Ing. Foltýn: je to taková nešťastná záležitost, společnost 2299 šla s dodavatelem do soudního sporu, který
někdy v květnu skončil smírem stran. Společnost chce již na tuto sezonu vyrábět elektřinu, čímž spustí kotel
na plný výkon, do té doby musí jet i obecní kotelna. Tento stav (provoz obou kotelen) je pro ně však
neufinancovatelný, naše kotelna měla sloužit pouze jako záložní zdroj a je třeba to nějak utnout, vyřešit.
Do konce ledna mají povolen MěÚ Litovel zkušební provoz.

Dále pan Adámek upozornil na ukládání popela, dřívě byl ukládán na volné prostranství, nyní jej společnost
ukládá do otevřené korby, kdy při zafouknutí větru, popel létá po okolí, a to i žhavý popel. Rovněž i prach
ze štěpkování dřeva je po celém okolí.

Ing. Foltýn: Bohužel,  co k tomu říci. Dřevo společnost bere od Bouzovských lesů, kdy jsme rádi, že je odběr
dřeva. Je pravda, že jsou v objektu velké hromady dřeva a ty je třeba poštěpkovat, ale bohužel bylo by
neekonomické dřevo převést jinam, tam naštěpkovat a štěpku převést zpět na kotelnu. Současné štěpkování je
otázkou několika dnů.

Pan Adámek konstatoval, že je třeba učinit nějaká opatření, že by rád žil jako ostatní obyvatelé Bouzova, aby
neměl neustále v domě prach,  hluk, kdy z kotelny stále houká siréna.

Ing. Chmelina: je třeba také předělat smlouvy týkající se topení. Pokud jde o dodávání tepla od společnosti, jak
víme, teplota nesmí klesnout po 80 °C, pokud půjde z kotelny méně, pak nic neřeší ani regulace. A to pan
Horna neplní. Je třeba, aby opravdu začal topít víc.

Před zahájením zasedání byla diskutována otázka ohledně platby výměníků domech, u kterých momentálně
probíhá jejich čištění objednanou firmou. Čištění má být fakturováno na obec. Výměníky jsou však
ve vlastnictví majitele domu, tyto jim byly účtovány při zabudování jednotky v domě, tudíž
by vyčištění měli platit majitelé domu. K tomu se vrátil pan MUDr. Čampiš, kdy dle jeho názoru částka
za vyčištění výměníků pro jednotlivé rodinné domy není nějak velká, ale z toho morálního hlediska to ta obec
těm občanům dluží (neustálé problémy s fungování/nefungováním topení) a možná by byl vhodné to zaplatit.

9. Závěr

Na závěr zasedání starosta obce Ing. Foltýn poděkoval všem za účast a popřál hezké prožití svátků vánočních a
do nového roku hodně štěstí a především pevné zdraví.

 

 

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Petr Putík   ............................................................
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Ing. Hana Kolavíková   ............................................................

 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


